
53. Langt referat virtuelt møde mandag d. 22/1 kl. 19.30-21
2024
Bestyrelsen: Anja, Karen, Mads, Mårten, Nina og Christine og Claus
Rasmussen (ny suppleant) og Mette Iversen (nyt bestyrelsesmedlem)
Deltagere: Anja, Mads, Mårten, Nina, Christine, Claus og Mette
Afbud: Karen

Mødelink: nyt mødelink er: https://meet.google.com/cbc-dbhx-wew
(backup-link: https://meet.google.com/bme-xkwg-jyv )

1. Valg af referent (alfabetisk, N for Nina ).

2. Velkommen til de to nye i klubben: menigt bestyrelsesmedlem Mette og suppleant

Claus, kort introrunde. Præmisser for bestyrelsens arbejde (afbud, tavshedspligt,

læse referatet forud, opbakning og god stemning, samt suppleantens rolle)

Kort præsentation af alle.

Christine informerede ydermere om foreningens rolle og arbejdsgange.

3. Godkendelse af referater   (nr.51 og 52 samt generalforsamlingsreferat ), både det

korte og det lange, samt generalforsamling,disse ligger på drev (gælder ikke for nye

medlemmer)

Alle referater godkendt.

Lille fejl i referatet fra generalforsamlingen er rettet.

4. Ny fagkonsulent til sommer: Kort feedback fra leder af ansættelsesudvalget

(Christine)

Bestyrelsen lavede en henvendelse til ansættelsesudvalget omkring én fagkonsulent i

bioteknologi, der dækker begge fags kompetencer. Responsen var positiv, de virkede meget

lydhøre over for vores henvendelse.

5. Kort om samarbejdsprojekt med DTU (Mårten)

DTU kommer til at lave efteruddannelsesmateriale med nogle lærere. Foreningen skal også

være på banen i forhold til udvalg og andre opgaver. Der skal tildeles timer til en

gymnasielærer, som skal bistå projektet.

https://meet.google.com/cbc-dbhx-wew
https://meet.google.com/bme-xkwg-jyv


6. Rekonstruktion af drev og ny adgang (Christine og Anja)

Der arbejdes på at drev kommer op at køre igen.

7. Beskrivelse af opgaver. opstartet sidste møde
Drift:

a. Lave dagsorden denne udsendes ca. 1 uge før

b. Medlemskartotek

c. hjemmeside

d. kasserer

e. nyhedsbreve

f. Korrektur, opsætning og udsendelse af nyhedsbreve til medlemmer

g. webmail tjekke og besvare mails og henvendelser til BiD

h. Reklamere og uploade på FB delecentral…..

Samarbejde med eksterne samarbejdspartnere
i. DTU

ii. Engineer the future

iii. Fagkonsulenterne

iv. DASG

v. Bioanalytiker uddannelsen Næstved og Kalundborg

vi. KU

vii. SDU

viii. AU

ix. AAU

Kursus / workshop i 2024
De faste:

x. SRP og SOP workshops 2024

xi. mdt. eksamens workshop 2024

xii. Generalforsamling og kursusdag

Nye kurser / gentagelse af tidligere
xiii. ??

Vi drøftede muligheden for en workshop mhp. At træne mundtlighed i den daglige

undervisning.

8. Uddeling af opgaver (alle). Årshjulet i BiD.



Nogle opgaver er knyttet til specifik funktion (formand og kasserer). Øvrige opgaver er fordelt

mellem bestyrelsens medlemmer.

9. Vedtægter, nogen der har nyere vedtægter vi gennemgik på møde før jul (Anja?),

Christine kan præsentere de ændrede vedtægter vi kiggede på tidligere, i nyopsat

form, men hvad gør vi med punkt 6: (. Ved vedtægtsændringer skal ændringsforslaget

fremgå af indkaldelsen/dagsordenen og ændringerne kan alene vedtages på

generalforsamlingen med mindst 2/3 flertal blandt de fremmødte. Vedtægtsændringer træder i

kraft med virkning fra den generalforsamling, de vedtages på.)

Rykkes til et senere tidspunkt.

10. Samarbejde med bioanalytiker uddannelsen (fra tidligere) se ovenfor

Pt. mangler datoer. Forhåbentlig på plads i næste uge.

11. Merchandise (udskydes?)

Der arbejdes på det.

12. Nyhedsbrev 1 2024. Christine foreslår deadline 23. februar. Input sendes til

Christine før d. 23/2.

NAD+ som vitamin tilskud.

13. De næste bestyrelsesmøder og - vigtigt - sommermøde og sommerfrokost. Vi
får datoer i kalenderen.

Mandag d. 26.2 kl 19.30. (Rykket til 27.2 19.30)

Sommermøde beslutter vi næste gang.

14. Skriftlige eksamenssæt snakker vi om når de udkommer, udskudt fra tidligere

(Christine)

Bioteknologi, både HTX og STX.

Det er god træning.



Hvis opgaverne tager en drejning vi undrer os over, kan vi rette henvendelse til

opgavekommissionen.

15. Evt.

Et tættere samarbejde med de andre faglige foreninger blev drøftet og erfaringer fra tidligere
henvender blev delt.


